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Grondstoffenplan 

 

Vraag: hoeveel grondstoffen zijn vervuild en/of worden er in Steenwijkerland afgekeurd? 

Er is momenteel geen informatie beschikbaar over de specifieke vervuilingsgraad van grondstoffen 

(zoals pmd, gft of textiel) van de gemeente Steenwijkerland.  

 

Voor het bepalen van de vervuilingsgraad zijn samenstellings- of sorteeranalyses nodig, die – in 

verband met de betrouwbaarheid ervan – met enige regelmaat moeten worden uitgevoerd. In 

opdracht van de gemeente voert ROVA vooralsnog alleen jaarlijks sorteeranalyses uit op het 

restafval.  

 

Een indicatie van de mate van vervuiling van grondstoffen is de hoeveelheid afkeur. In 2020 is 

ruim 6% van het ingezamelde pmd in Steenwijkerland afgekeurd. Bij textiel is er sprake van 

ongeveer 6-8% afkeur. Op het gft vindt vooralsnog geen afkeur plaats.  

 

Afgekeurde grondstoffen worden verwerkt als restafval. Hiervoor geldt een tarief van €92,63 per 

ton afgekeurd materiaal. Dit tarief is hoger dan het verwerkingstarief van grondstoffen. 

 

Vraag: hoe ziet de wet Milieubeheer de inzameling van grondstoffen? 

De Wet Milieubeheer hanteert de volgende definitie: Afvalstoffen: alle stoffen, mengsels of 

voorwerpen, waarvan de houder zich ontdoet, voornemens is zich te ontdoen of zich moet 

ontdoen.  

 

Dit betekent dat ook grondstoffen, waar men zich van ontdoet, onder deze definitie vallen. De wet 

milieubeheer geldt dus ook voor grondstoffen. Overigens wordt er landelijk wel gekeken naar deze 

definitie, en of hier in het kader van de circulaire economie transitie niet iets aan moet veranderen. 

Maar of en wanneer zo’n wijziging doorgevoerd wordt is nog niet bekend. 

 

Vraag: is een alternatief voor de waarschuwingslinten voor de eikenprocessierups? 

De linten hebben een signaalfunctie naar onze inwoners en aannemers. De aannemers die de 

eikenprocessierupsen voor de gemeente verwijderen, hebben de opdracht na verwijdering van de 

rupsen de linten te verzamelen en af te voeren. Als er linten blijven zitten in de bomen, wordt de 

betreffende aannemer erop aangesproken en verzocht deze alsnog te verzamelen en af te voeren.  

 

Op dit moment zien we in de markt geen alternatief dat op een voldoende effectieve wijze 

passanten attenderen op de aanwezigheid van eikenprocessierupsen. De afgelopen periode is door 

de inkoper gezocht naar duurzame alternatieven voor het lint. De diverse leveranciers geven aan 

dat er op dit moment nog geen alternatief beschikbaar is. We blijven zoeken naar een duurzaam 

alternatief.  

 

De afgelopen periode hebben we bij de medewerkers van team openbare ruimte extra aandacht 

gevraagd voor het verwijderen van de linten.   

 

Vraag: welke groenstromen gaan naar IJsbeer? 

IJsbeer verwerkt houtige groene reststromen (in de volksmond: (grof) snoeiafval van struiken en 

bomen). Bermgras wordt verwerkt in vergister. Dit wordt gedaan bij AgroGiethoorn.  

 

Samen met de gebiedscoöperatie Zuidwest Drenthe en andere overheden zijn we op zoek naar een 

meer hoogwaardige verwerking van bermgras en rietafval. In dit project zetten we in op groen gas 

voor de lokale markt op het verwaarden van het restproduct dat hierbij vrijkomt.  


